
 
 

Artikel 42 brief  

Aan het College van B&W  
van de gemeente Veldhoven  
p/a Postbus 10101  
5500 GA Veldhoven  
 
 
Datum: 9 april 2021  
 
Betreft: Artikel 42 vragen TONK regeling  
 
 
Geacht college,  
 
Dinsdag 6 april heeft in de kranten (ED) en tevens op NOS.nl gestaan dat oa  
ondernemers, flexwerkers, medewerkers met 0 uren contract, mensen die minder kunnen 
werken of ontslagen zijn, weinig gebruik maken van de TONK regeling. En dat er nogal een 
verschil is per gemeente waar je aan moet voldoen om in aanmerking te komen voor deze 
ondersteuningsmaatregel. Ook blijkt dat zij bang zijn om deze steun aan te vragen. 
Minister Koolmees geeft aan dat er ruimte genoeg is. 
VSA maakt zich zorgen om de toekomst van veel Veldhovense ondernemers en inwoners en 
stelt daarom de volgende vragen aan het college:  
 
 

- Kan de wethouder aangeven hoeveel Veldhovenaren o.a. ondernemers deze 
regeling in Veldhoven hebben aangevraagd? 

- Hoeveel Veldhovenaren o.a. ondernemers deze hebben toegekend gekregen? 
- Wat heeft de wethouder gedaan om deze regeling onder aandacht te brengen van de 

Veldhovense inwoner/ondernemer? 
- Herkent de wethouder het signaal dat men bang zou zijn? Zo ja, kan de wethouder 

aangeven waarom Veldhovenaren bang zouden kunnen zijn en of dit effect heeft in 
Veldhoven op de aanvragen? 

- Kan de wethouder aangeven of de voorwaarden die gelden in Veldhoven 
laagdrempelig genoeg zijn, zodat het aanvragen van deze steun niet te hoge eisen 
stelt/onnodig ingewikkeld is? 
 
 

 
Met vriendelijke groet,  
 
Karen Gielis  
VSA 


